
 

 

ročník  VIII.         číslo 1 / 2016  

Stáří 

„Staré lidi nemám rád“, řekl mi před dvaceti čtyřmi lety jeden z obyvatel naší                

obce. /A dodnes si to přesně pamatuji/. Nemyslel  tím tehdy asi přímo mne, protože já 

jsem se tehdy mezi staré ještě nepočítala. Přesto jsem se do něj tehdy pěkně obula. 

V poslední době mám chuť se ho zeptat, zda teď, kdy už se sám blíží k šedesátce. se také 

nemá  rád. Dnes mě jeho výrok trápí snad ještě víc než tehdy, protože už můžu  o problé-

mech stáří květnatě vyprávět. Doma nám nepraská jen oheň v kamnech, ale klouby od 

artrózy, dům je provoněný mastí proti bolení svalů a kloubů, do kopce se zadýchávám už 

na úpatí, u televize usínám v sedm hodin  při zprávách, k snídani polykám víc prášků 

než chleba, každá práce mi trvá dvakrát  tak  dlouho, bez brýlí už přečtu v novinách   

jenom nadpisy, zapomínám na kdeco. Mladým v obchodech překážím pomalou jízdou 

s košíkem, nad mými názory se mnozí usmívají. Někomu vadí dokonce i to, že bereme dů-

chod, na který jsme si celý život poctivě platili. Současná doba není pro nás staré moc 

příznivá. Lidé sice milují staré hrady a zámky,  staré mince, obrazy, staré víno, ale zapo-

mněli na velké morální a duchovní hodnoty a znalosti a zkušenosti  starých lidí. Třeba 

jednou, až se v tom životním trysku trochu zastaví a rozhlédnou se, až sami zestár-

nou……… Přeji vám všem, abyste stárli pomalu, bez zdravotních potíží i bez ostatních 

problémů.                                                                                         -  li  - 

… a  pokračujeme z kroniky  

V roce 1977 se narodilo  v obci 

jedenáct dětí – všechny v porodnici 

v Rakovníku, bylo uzavřeno pět 

manželství a sedmdesát pět obča-

nů zemřelo. Během tohoto roku se 

přistěhovalo sedmdesát pět lidí     

a třicet tři se jich odstěhovalo.                                                                                 

Dne 8.5. se konala mírová slavnost 

k 32. výročí osvobození republiky. 

Po průvodu obcí se shromáždilo 

přes 300 účastníků u památníku 

padlým československým a sovět-

ským občanům a památka těchto 

občanů byla uctěna položením věn-

ců. O boji příslušníků 1. Čsl. armád-

ního sboru, kteří bojovali za naši 

svobodu po boku Rudé armády, 

promluvil plk. Palička, bývalý     

příslušník tankové armády. Pionýři 

místní ZDŠ provedli slib a nastala 

slavnostní chvíle vyznamenání    

odbojářů. Čestným uznáním            

II. stupně „Zasloužilý bojovník 

proti fašizmu“ byl vyznamenán       

V. Hurt,   bývalý příslušník II. pa-

rabrigády a čestným odznakem ÚV 

ČSPB A. Lenoch z Kolešovic a       

V. Houdek z Pšovlk. Manifestace 

byla ukončena Internacionálou.                                                                                               

Složky NF v roce 1977 pracovaly 

aktivně. Tělovýchovná jednota má 

110 členů, z toho do 35 let je 70%. 

Dorostenecký oddíl kopané, který 

má 13 členů se probojoval do kraj-

ské 1.A třídy, dospělí, kterých je 

18, vybojovali krajskou B třídu.                                                                                    

V akci “Z“ byla dostavěna tribuna   

u fotbalového hřiště v hodnotě díla 

68.000 Kč. Tato stavba byla ukon-

čena v říjnu a bylo na ní zdarma 

odprac ováno  3 174  hod i n .                                                                                                      

Členové Českého zahrádkářského 

svazu upravovali horní část obce 

zvanou Haiplon, kde byly vysázeny 

keře a stromky. Při této akci bylo 

odpracováno 1000 hodin a při po-

kládání obrubníků 245 hodin. Také 

prostranství před školou se začalo 

upravovat V této části pracovali 

žáci a učitelé ZDŠ, kteří zde od-

pracovali 646 hodin. V obci se po-

kračovalo ve stavbě kanalizace na 

povrchovou vodu v ulici směrem 

k Uhelným skladům, kde bylo na 

nákladech prostavěno 150 000 Kč.                                                                                                

Český svaz chovatelů drobného 

zvířectva dostal do užívání domek 

čp. 182,/za poštou/ který je    

majetkem státu. Ten byl 5 roků 

nepoužívaný a určený k demolici. 

Nyní záleží na aktivitě členů, jak 

bude vypadat po opravě .                                                                                                      

V roce 1977 se uskutečnila stavba 

železničního mostu na trati Kole-

šovice Krupá. V době opravy byla 

náhradní doprava pro cestující 

zajišťována autobusy. U nádraží, 

kde se vykládají volně ložená hno-

jiva, uschlo 9 lip. Byly tedy poká-

ceny a byly zasazeny nové strom-

ky.         -  li -   



 

 

Obecní úřad informuje  - činnost zastupitelstva obce  

Informace z pracovní porady, která se konala dne 30.11.20.15 na OÚ Kolešovice 

Přítomni: M. Brabcová, M. Dvořák, J. Kovář, J. Lenochová, J. Poděbradská, J. Dýba, J. Leško, T. Hrenák 

- Starosta přítomné zastupitele seznámil s termínem a programem veřejného zasedání, které proběhne 15. prosince 

2015 od 18 hodin na přísálí KD Kolešovice.  Program je zatím následující: zahájení, činnost zastupitelstva, rozpoč-

tové provizórium na rok 2016, rozpočtové změny a vypsání výběrového řízení na dodavatele projektové dokumen-

tace na výstavbu vodovodu.                        

- Starosta přítomným zastupitelům předložil stavební dokumentaci a oceněný soupis stavebních prací na vybudová-

ní sociálního zařízení v objektu požární zbrojnice. Podle oceněného soupisu stavebních prací náklady na stavební 

část dosahují výše 143.000,- Kč. Částka na vybudování bude zapracována do rozpočtu obce na rok 2016.                 

- Na základě vyhodnocení provozu ubytovny a vývoje cen za ubytovací služby v okolí navrhuje starosta obce navý-

šení poplatku za ubytování v turistické ubytovně Kolešovice od 1.1.2016  na 200,- Kč / noc / osobu, včetně DPH.    

- Na základě dohody odsouhlasili zastupitelé změnu provozní doby v hostinci v kulturním domě. Od úterý do sobo-

ty zůstává provozní doba stejná od 16 do 22 hodin a v neděli od 16 do 20 hodin.  Dále starosta zastupitele seznámil 

s provozní dobou během vánočních svátků.                        

- Starosta informoval, že byl zahájen administrativní proces ve věci jednání o koupi pozemku pod školním hřištěm. 

Starosta dále zastupitelům předložil dopis, který připravil JUDr. J. Šťastný. Tento dopis popisuje vzniklou situaci a 

bude odeslán panu Jiřímu Zenkerovi, který je jedním z pěti vlastníků. O průběhu jednání budou zastupitelé infor-

mováni na další pracovní poradě.                                        

- Starosta obce poděkoval zastupitelce J. Lenochové za iniciativu a panu M. Adltovi st. za zprovoznění kostelních 

hodin.                           

- Starosta informoval, že termín pro dokončení celkové homogenizace vozovek po výstavbě splaškové kanalizace 

byl na základě dohody se SÚS Středočeského kraje sjednán na 31.7.2017.                   

- V celé obci je splašková kanalizace dokončena a všechny nemovitosti v obci je možné na ni připojit. Firma Horta-

nol nyní provádí výstavbu jednotlivých přípojek na základě objednávky majitelů nemovitostí.  V souvislosti s tímto 

navrhuje starosta od poloviny roku 2016 paušálně navýšit částku za odvoz odpadních vod o 200,- Kč. Tato částka 

by kryla náklady na dopravu, které obec hradí ze svého rozpočtu. Toto navýšení se netýká obce Zderaz a Heřma-

nov. Zastupitelé s tímto návrhem souhlasili. V současné době obec zpracovává tabulku pro odbor životního prostře-

dí, která zviditelňuje počet připojených domácností na kanalizaci, domácností, které si nechávají odpadní vody od-

vážet  a počet domácností, které nelikvidují odpadní vody v souladu s platnou legislativou.                   

- Zastupitelka J. Lenochová navrhuje, aby při vyhotovení projektové dokumentace na výstavbu vodovodu byly na-

projektovány i přípojky k jednotlivým nemovitostem po veřejné části. Starosta do další pracovní porady zjistí mož-

nosti tohoto kroku a i případné komplikace.                       

- Zastupitelka M. Brabcová znovu požádala, zda by bylo možné nechat vyhotovit přístřešek pro maminky s kočárky 

u vchodu do mateřské školy.                         

- Starosta zastupitele seznámil se zůstatkem na běžném účtu ve výši 1.048.568,12 Kč a na účtu vedeném u ČNB je 

zůstatek 1.549,88 Kč.                                          

- V průběhu listopadu došlo několikrát k výpadku elektrické energie. Tento výpadek byl způsoben ulomenou větví 

v topolové aleji. V souvislosti s tímto, navrhuje starosta zvážit smýcení levé strany topolové aleje směrem na západ 

a provést novou výsadbu nižšího vzrůstu. Tento zásah by se týkal i několika stromů, které jsou uvnitř zastaveného 

území obce a horní větve sahají do vedení vysokého napětí.  

 

Když jsme slavili v rodině poslední kulaté narozeniny, bylo to pro mne dost      

veliké. Hodně práce, shánění, zařizování, hodně dárků, dobrého jídla a pití, plno    

smíchu, zábavy. Druhý den mne trochu bolela hlava, ale byla jsem šťastná. Že se 

oslava vydařila a že je za námi. To se novinám stát nemůže. Nehodují, nepopíjejí, 

druhý den nebojují s kocovinou. A vůbec nevadí, že nemají kulatiny, ale pouze 

sedm let. I přesto si naše Kolešovické listy den svých narozenin myslím zaslouží.   

Tímto jim přeji další léta, samé dobré zprávy a spokojené čtenáře.         

            - li - 

Narozeniny 



 

 

Informace z pracovní porady, která se konala dne 28.12.2015 na OÚ Kolešovice 

Přítomni: M. Brabcová, M. Dvořák, J. Kovář, J. Lenochová, J. Poděbradská, J. Hrenáková, J. Leško, T. Hrenák,

                            

- Starosta přítomné zastupitele informoval, že pokud nebude nutné, bude veřejné zasedání ZO Kolešovice svoláno 

až v průběhu měsíce března 2016, kdy by byl projednán i návrh rozpočtu obce na rok 2016.                 

- Obec obdržela nabídku od firmy Kabelspoj na výměnu dosavadních svítidel veřejného osvětlení za LED svítidla.  

Tato svítidla by uspořila finanční prostředky vynaložené na tuto výměnu. Na takovou rekonstrukci obec nemá 

v současné době finanční prostředky a musela by akci financovat z  úvěru. Toto řešení zastupitelé po krátké poradě 

zamítli, neboť obec již má úvěr na kanalizaci a na výstavbu vodovodu, jejíž zahájení obec plánuje v roce 2017, 

bude nutné stávající úvěr navýšit.                         

- Pan Viktor Cilc požádal, zda by bylo možné odstranit hrušku na pozemku parc.č. 879/15, obec a k.ú. Zderaz. 

Strom se nachází před jeho nemovitostí na pozemku obce Kolešovice. Pan Cilc tuto žádost odůvodňuje tím, že se 

mu zanášejí okapy listím a kořeny prorůstají do základů nemovitostí. Zastupitelé se k tomuto vyjádřili ve smyslu, 

že je nutné řešit situaci na místě. Starosta dále uvedl, že požádá o odborné vyjádření ing. V. Rosenreitera.                 

- Starosta podal zprávu o průběhu jednání s vlastníky pozemků, které se nacházejí pod hřištěm základní  školy        

a pod tělocvičnou. Na listu vlastnictví je uvedeno celkem pět vlastníků. Jeden z vlastníků, pan ing. Jiří Zenker,  se 

na základě dopisu, který mu byl zaslán prostřednictvím  JUDr. Šťastného, ozval. O prodej by měl zájem a požádal 

o zaslání cenové nabídky. Starosta navrhl cenu za zastavěný pozemek ve výši 300,- Kč / m2 a pozemek pod hřiš-

těm za 100,- Kč / m2. Další vlastníci nežijí a probíhá dědické řízení. Jeden z vlastníků má trvalé bydliště ve Velké 

Británii a pravděpodobně již nežije. Na základě podané žádosti na Ministerstvu zahraničních věcí probíhá pátrání 

po dědicích na území Velké Británie. Nikdo ze zastupitelů k tomuto postupu neměl námitek.                 

- Starosta podal informaci, že se zúčastnil valné hromady TJ Český Lev Kolešovice, kde krom dalších věcí, byl 

diskutován stav sportovních kabin a možné řešení jejich oprav či rekonstrukce. Zároveň byl starosta obce členy 

ČLK informován, že probíhají přípravy na oslavu výročí 90 let založení klubu, které by proběhly po skončení letoš-

ní sezóny.                                         

- Obec obdržela dopis, který se týká schválení změny Plánu rozvoje vodovodu a kanalizací Středočeského kraje. 

Plán rozvoje vodovodů a kanalizací je dokument, který obsahuje koncepci řešení zásobování pitnou vodou včetně 

vymezení zdrojů povrchových a podzemních vod, uvažovaných pro účely úpravy na pitnou vodu a koncepci odka-

nalizování a čištění odpadních vod v daném územním celku. Změnu schválilo Zastupitelstvo Středočeského kraje 

na svém zasedání dne 7.12.2015 na základě podané žádosti obce Kolešovice.                                

- V rámci veřejně prospěšných parcí byl rozvázán pracovní poměr s J. Motoškou. Na základě dohody s Úřadem 

práce bude osloven pan M. Pohlodko s doručenkou o zaměstnání.                       

- Starosta přítomné informoval o probíhajícím jednání se Státním pozemkovým úřadem ČR ohledně vybudování 

vodní nádrže v katastrálním území Zderaz. Ta by sloužila jednak pro zadržování přívalových vod, pro zmírnění 

deficitu podzemních a povrchových vod v Rakovnickém okrese a též pro rozšíření fauny a flóry na správním území 

obce. Investorem tohoto záměru bude stát a obec poskytne pozemky, získané v pozemkových úpravách. Poté bude 

celé dílo bezúplatně převedeno do vlastnictví obce Kolešovice.                   

- Zastupitelé byli informováni, že k dnešnímu dni má obec na běžném účtu částku 1.608.225,51 Kč a na účtu vede-

ném u ČNB částku 333.374,17 Kč.  

Informace z pracovní porady, která se konala dne 25.01.2016 na OÚ Kolešovice 

Přítomni: M. Brabcová, M. Dvořák, J. Hrenáková, J. Kovář, J. Lenochová, J. Dýba 

- Starosta obce seznámil přítomné zastupitele s návrhem programu veřejného zasedání, které se bude konat v úterý 

26.1.2016. Program jednání bude následující:                    

1)  zahájení  2)  činnost zastupitelstva   3)  projednání podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu rozvoje obcí 

a měst na akci Rekonstrukce sociálního zařízení v budovách ZŠ Kolešovice ve výši 1.650.000,- Kč se spoluúčastí 

obce ve výši 156.607,- Kč.  4)  projednání podání žádosti o dotaci ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných 

hasičů a složek IZS na nákup repasovaného automobilu pro potřeby JSDH Kolešovice – tento bod se projednávat 

nebude, neboť na základě zjištěných informací ze Středočeského kraje, nebyl tento dotační program vypsán. Místo 

tohoto bude projednán souhlas obce s realizací projektu Instalace ptačích budek v zámeckém parku a návesním 

prostoru, jehož  nositelem bude Rakovnický ornitologický spolek Fénix   5)    Různé   6)   Diskuse 7)    Závěr 

- Obec obdržela nabídku od firmy Čechák a spol.  na zajištění administrace a zpracování podání žádosti o dotaci 

z IROPu na výstavbu chodníků v obci, kde je možno získat až  90% celkových investičních nákladů akce. Zastupi-

telé s nabídkou spolupráce souhlasí. Starosta dále sdělil, že před zahájením samotné spolupráce bude nutné oslovit 

firmu Čechák a spol. včetně minimálně dalších dvou firem o předložení cenové nabídky v souladu s pravidly obce  

Kolešovice na zadávání zakázek malého rozsahu. O dalším postupu budou zastupitelé informováni na další pracov-

ní poradě. 



 

 

Statistika obecního úřadu za rok 2015 

Počet obyvatel k 31.12.2015 831  obyvatel  Z  toho Muži 425 Ženy 406 

  věk nad 18 let  Muži 341 Ženy 347 

  do věku 18 let   Muži   84 Ženy   59 

Průměrný věk obyvatel  42,30 let   

Rozložení obyvatel podle pohlaví  Muži 51 %  Ženy 49 %  

Zastoupení rodin podle počtu dětí 
0 dětí  

74 % rodin  

1 dítě  

11 % rodin  

2 děti  

11 % rodin  

3 a více dětí 

4 % rodin  

Počet narozených dětí    9 dětí  

Počet uzavřených sňatků  1 manželství 

Počet občanů odhlášených z trvalého   

pobytu  
22 občanů  

Počet občanů přihlášených k trvalému 

pobytu  
33 občanů   

Počet úmrtí na správním území obce  Matriční obvod Kolešovice        14 úmrtí   

 Matriční obvod Hořesedly            3 úmrtí  

- Na pracovní poradu se dostavili členové SHVPL Kolešovice pan René Černý a pan Petr Voříšek a požádali o spolu-

práci ve věci zajištění bezpečnosti chodců a cyklistů v prostoru polního letiště v Kolešovicích. Na základě dohody 

s obcí, po obdržené anonymní stížnosti na hluk při provozu leteckých modelů, členové SHVPL přesunuli provoz 

leteckých modelů na jižní stranu od polního letiště. Při způsobu tohoto provozu vzniká nebezpečí zranění pěších ne-

bo cyklistů, protože stávající polní cesta vede nyní přes letovou plochu. Po krátké diskusi se zastupitelé dohodli, že 

členové SHVPL zajistí výrobu informačních cedulí. Tyto cedule budou v rámci letového provozu umístěny na obou 

začátcích polní cesty, aby příchozí byli včas informováni o možném nebezpečí úrazu při možném pádu modelu. 

Obec výrobu cedulí uhradí.                           

- Firma Roza Mšec předložila cenovou nabídku na kácení některých stromů na veřejném prostranství v Kolešovicích, 

včetně likvidace dřevní hmoty a odfrézování pařezů. Starosta navrhl, že zatím z této nabídky by se mělo realizovat 

odstranění dvou z uvedených stromů, a sice poškozený javor u nového chodníku od školy, jenž má dutinu ve kmeni, 

a javor na zámeckých sklepích, který má větve rozložené nevhodně a hrozí jeho rozlomení a je napaden dřevokazný-

mi houbami. Zastupitelé s tímto souhlasí. Ostatní stromy budou řešeny na základě dalšího průzkumu.                     

- Zastupitelé se v krátkosti vrátili k ústní žádosti pana V. Cilce ze Zderazi o smýcení hrušky před jeho nemovitostí. 

Zastupitelé se jednomyslně vyjádřili, že se smýcením hrušky nesouhlasí.                     

- Starosta podal informaci, že tento týden odsouhlasil znění výzvy k podání nabídky ve věci výběrového řízení na 

zhotovitele dokumentace pro stavební povolení a zadávací dokumentace na akci Vodovod Kolešovice, Heřmanov     

a Zderaz. Výzva bude na úřední desku vyvěšena 28. ledna 2016 a doba vyvěšení bude 10 dní. V úterý 9.2.2016 bu-

dou na obecním úřadu doručené nabídky otevřeny a bude provedeno jejich vyhodnocení.                      

- Starosta obce se zúčastnil členské schůze SDH Kolešovice, kde od členů JSDH Kolešovice obdržel informaci, že 

nechtějí používat dýchací techniku a zároveň odmítli i lékařské prohlídky. Z těchto důvodů bude nutné podat žádost 

na HZS Středočeského kraje o přeřazení JSDH z kategorie JPO (Jednotka požární ochrany) III. do JPO V. Přestože 

bude JSDH přesunuta do JPO V. nebude ji to zbavovat stávajících povinností v rámci zákona o požární ochraně.                                    

- Obec na základě výzvy obdržela tři cenové nabídky na opravu dešťové kanalizace na prostranství před školou, 

opravu dešťové kanalizace od křižovatky směrem k obchodu, včetně vyhotovení kanalizačních přípojek do domů č.p. 

29 a č.p. 87. Cenové nabídky zaslala firma Drops Group, Stavební podnik a Novadus. Nabídku s nejnižší nabídkovou 

cenou předložila firma Novadus ve výši 582.464,- Kč, bez DPH. Zastupitelé uvedenou akci odsouhlasili. Cena za 

stavební práce bude zapracována do rozpočtu na rok 2016.                         

- Starosta informoval, že začal připravovat rozpočet na rok 2016. Seznámil přítomné s předpokládanými daňovými 

příjmy a uvedl zatím známé náklady, které bude nutné zapracovat do výdajů rozpočtu. Jedná se zejména o vypraco-

vání projektové dokumentace na vodovod ve výši 1 mil. Kč, administrace podání žádosti na výstavbu chodníků,  

nákup pozemku od České dráhy a pozemek pod školním hřištěm ve výši celkem 1 mil. Kč.  



 

 

Lístečky z obce 

 Mikuláš se svou družinou přišel do kulturního domu v předstihu v neděli 29. listopadu a roz-

dával dětem bohatou, sladkou nadílku. O zábavu se tradičně postarala agentura Discotačení. 

Děti si to jako vždy užily. Poděkování patří kolešovickým ženám. 

 Od první adventní neděle 29. listopadu v naší obci svítil vánoční strom před obecním úřadem. 

Ten s přítomnými přišly rozsvítit děti z mateřské a základní školy. Svým vystoupením děti na-

vodily příjemnou atmosféru blížících se Vánoc. Starosta obce M. Dvořák popřál přítomným za 

zastupitele a pracovníky obecního úřadu klidný adventní čas a krásné Vánoce. Společně se  

stromkem se rozsvítily také světelné řetězy v oknech a na domcích po celé naší obci.                                                                                            

 S počátkem adventního času jsme mohli opět před Lillovými obdivovat betlém rozšířený o další 

postavy.     

 Posedět, popovídat a poslouchat muziku přišli senioři a jejich hosté na přísálí kulturního do-

mu 9. prosince. Předvánoční setkání bylo pro přítomné jako vždy příjemné.    

 Místní a přespolní se přišli podívat na úžasnou hru barev 1. ledna na fotbalovém hřišti a po 

roce přivítat nový rok. Tradičně se podával svařák, který přítomné příjemně zahřál.   

 Myslivecký ples se konal na sále KD Kolešovice v sobotu 23.ledna 2016. K tanci a poslechu hrá-

la skupina Kastelán. Pokladnou prodeje prošlo celkem 86 platících. Členové mysliveckého 

sdružení před půlnocí prodávali lístky do tomboly, po kterých se jen zaprášilo. A šťastnou ruku 

ve výběru … měli nakonec tři šťastlivci: Jan Efenberg (2 dárkové balíčky a žehlička), Kateřina 

Lukášová (malé prase) a MVDr. Dita Koláčková (velké prase).    

 Připomínáme občanům, kteří mají zájem o aktuální informace z obce zasílané formou SMS, 

aby čísla svých mobilů, na která chtějí informace zasílat, nahlásili na obecním úřadě.  

 Začátek roku přináší povinnosti a různá finanční vydání, do kterých patří i uhrazení poplatků 

za odpady, kanalizaci a psy v naší obci. 

 V obci probíhají finální stavební práce na kanalizačních přípojkách k jednotlivým objektům.  

 Odpovědi na případné dotazy k provozu kanalizace můžete získat na obecním úřadě. 

         -  jp - 

Chtěli byste vědět, jaké počasí bylo 29.5.1880??                                                                                           

 

My vám to můžeme prozradit. V loňském červnu, při zateplování 

půdy na kolešovické škole, pomáhala při úklidu děvčata z nynější 

deváté  třídy. A jedna pozorná žačka  si všimla, že některé dlaždice 

nejsou jenom hladké, ale nějak vyzdobené. A už začalo pátrání. 

Děvčata pečlivě odmetla z dlaždic prach a fotografovala. Na jedné 

z nich je nápis: Dne 29.5.1880 u nás prší. Takže   pokud předpo-

kládáme, že dlaždice pocházejí z místní cihelny a že si s nimi pohrál 

jeden ze zaměstnanců, můžeme se domnívat, že tento den u nás 

pršelo. A kdo má bujnější fantazii může si domyslet, že třeba milo-

val nějakou kudrnatou dív-

ku!?!? /Viz fotografie./ Pokud 

dlaždice pocházejí z jiné díl-

ny, pršelo tedy jinde. Ale 

přečetli jsme, že dívka se 

jmenovala Ludmila Tůmová a měla něco společného s Třebenicemi, 

což dokládá nápis na další dlaždici: „Ty pudeš do Třebenic“. Další 

dlaždice s křížky a rokem 1890, dokonce s přesným datem 5.7. 1890 

už  pouze otvírají možnost k domýšlení si dalších možností. Vidíte, 

jak může několik nápisů  motat hlavy i po sto třiceti pěti letech.      

      - li -                                                                                            



 

 

Pro opravdové zájemce o dějiny našeho bydliště uvádí-

me úryvek z knihy Pravěké dějiny a dějiny Kolešovic, 1. 

vydání, 1909, tištěno v nakladatelství Ambr. Opitze ve 

Varnsdorfu. Kronika patří panu ing. J. Tichaiovi st. a 

nezištně ji z němčiny přeložila Mgr. J. Štillerová.  

Kolešovické nálezy (shromáždil Johann Bartl)

       

Na poli Okrouhlice, které patří panu Josefu Filippovi 

(parcela č. 257/1 a č. 257/2) byly kolem roku 1889 

nalezeny: kamenné kladivo, proděravěná kamenná ru-

kojeť a kamenná sekyra s děravým držadlem a dále 

vyřezávaná dýmka ze zinku a jeleního paroží. Pan Fillip 

dal tyto předměty lesníku Wilhelmovi Giesselovi 

z Vlkova-Nové Vsi, které pár let nato vyměnil Robertu 

Ritterovi z Weinzierlu za staré české mince. Po smrti 

pana Giessela prodala jeho žena vyměněné mince         

a zmíněnou dýmku do muzea v Žatci. Jmenované tři 

kamenné předměty se nacházejí v muzeu v Teplicích, 

jehož kustodem je pan von Weinzierl.  Jejich nynější 

stav mi není znám.  

Těmito nálezy můžeme dokázat, že v Kolešovicích, kon-

krétně na poli Okrouhlice a na poli naproti mlýnu          

a u Přílep, existovaly jak v době kamenné, tak v době 

laténské kultury, různé osady. Zjistil jsem to při ohle-

dávání polí, kde byla půda odkopaná nebo rozoraná za 

účelem sázení chmele. V obytných a odpadových     

jámách se našly především kosti koní, hovězího dobyt-

ka, prasat, jelenů a srn. 

Pan Hieronymus Ullmann mi dal v roce 1895 roh z býka 

a část střepů z různých uren z doby kamenné. Tyto 

urny byly vytvořeny vlastníma rukama (bez hrnčířské-

ho kruhu). Na několika střepech z větších uren byly 

zřetelně vidět otisky prstů.  

Ten samý pán mi odevzdal v roce 1897 opět část stře-

pů z různých uren a dva velké třecí kameny, značně 

opotřebované. Tyto střepy z uren byly vyrobeny na 

hrnčířském kruhu, jsou pěkně zdobené, patří do latén-

ské doby s římskou kulturou a nachází se v muzeu 

v Teplicích. Urnové střepy a třecí kameny nalezl pan 

Ullmann na své chmelnici u Přílep (parcela č. 280).  

Na čerstvě zoraném poli nedaleko mlýnského potoka 

jsem jednou odkryl hrob. Na zmíněném místě, kde byla 

země smíšena s černým uhlím a s dřevěným popelem, 

ležely střepy z bronzových uren a pod nimi jsem našel 

množství polospálených lidských kostí.  

Co se týče kultu pohřbívání, domnívám se, že také 

v Kolešovicích v době kamenné byli mrtví pohřbíváni, 

oproti tomu v době bronzové spalováni (hroby kostliv-

ců, paličské hroby).  

Na jaře roku 1895 jsem šel jednou z Podskalu podél 

vodního vodního toku na spodní konec pole Okroulice    

a viděl jsem, že jeden sedlák odkryl a odvezl ze svého 

pole mnoho půdy. Vznikla tak stěna z půdy strmá jako 

zeď, vysoká asi jako jeden muž. Objevil jsem upro-

střed této stěny 6 cm silnou klenbu polokruhového 

tvaru, která měla rozpětí téměř jeden metr a půda 

byla uvnitř i zvenku klenby stejně silná. Pod zoranou 

půdou, ležící před stěnou, jsem našel malé urnové 

střípky. Podle mého názoru zde kdysi žili lidé 

v doupatech, která si stavěli z hlíny, aby se tak chrá-

nili před změnou počasí. Opuštěné doupě mohlo být 

plně srovnáno se zemí. (Jmenované pole je parcela     

č. 342 – podle názoru pana inspektora Roberta Rittera 

von Weinzierla jsou popisovaná klenba jen kamna) 

Dokonce byla na jaře roku 1895 vyhloubena část za-

hrady u hostince „U Blažka Rudolfa“ (dnes pan Kalík, 

parcela č. 32) za účelem sázení chmele. Za stodolou 

byl nalezen hrob kostlivce (ležícího skrčence). Žádné 

předměty se u něho nenašly, nebo si jich dělníci nevši-

mli. Zachovaly se stehenní kosti a lebka. Na lebce chy-

běla jen spodní čelist, horní čelist a zuby byly 

v dobrém stavu. Nedaleko hrobu se našel odpad, ve 

kterém ležely mezi různými zvířecími kostmi velké 

střepy neobvykle velkého tlustostěnného hrnce s velmi 

vzdutým okrajem. Hrnec byl nezdařeným továrním 

výrobkem (otázkou je, zda byl vyroben na hrnčířském 

kruhu) a jeho stěny byly důsledkem jeho vlastní těžké 

váhy do sebe částečně propadnuté. Lebku jsem měl 

dlouho u sebe a pak jsem ji zase pohřbil. Podstatná 

část střepů se nachází v muzeu v Teplicích. Konstatu-

ji, že hrob kostlivce a také hrnec pochází z mladší 

doby kamenné.  

Selský syn Josef Voigt našel na svém poli (parcela č. 

275) na roli Okrouhlice v roce 1892 v hloubce zhruba 

¾ metru zlatou náušnici a malou římskou stříbrnou min-

ci císaře Antonia Pia (138 – 161 n.l.) pocházející z první 

poloviny 2. století n.l. Oba předměty se nacházejí 

v mincovní sbírce v muzeu v Teplicích. 

Pan Franz Beckl, vlastník domu se slunečními hodinami 

(parcela č. 36, dům č. 30), narazil  v roce 1893 v zadní 

části svého domu na starou kostelní zeď, když kopal 

sklep. Objevil u ní hrob s kostrou, u které ležely dva 

otevřené bronzové náramky. Oba náramky jsem poslal 

do Prahy, kde zjistili, že se nejedná o náramky, nýbrž 

o staroslovanské spony do vlasů ze 7. nebo 8. století. 

Tyto spony nemají oválný tvar jako bronzové náramky, 

ale jsou kulaté. Zatímco u náramků jsou oba konce 

stejně tvarované, u staroslovanských sponek do vlasů 

je jeden konec tupý a proděravělý, druhý je lehce   

vypoulený a ohnutý do esovitého tvaru.  

Nakonec ještě zmíním, že podle pověsti stály kolešo-

vické domy za starých časů podél mlýnského potoka     

a že byl v jejich okolí před více než 20 lety (tj. kolem 

1880, neboť kronika vyšla v roce 1909) nalezen hrnec 

plný středověkých stříbrných mincí (parcela č. 429).   

 



 

 

Základní škola a Mateřská škola Kolešovice  

AKTUALITY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 

☺ První adventní neděli 29. 11. 2015 mohli předškoláci MŠ Kolešovice trávit netradičním způsobem. Děti se setka-

ly společně s učitelkou D. Drozdovou v mateřské škole, aby si zopakovaly pásmo, které později předvedly u roz-

svícení vánočního stromečku. Po zkoušce společně došly k vánočnímu stromečku, kde čekaly, až dostanou pokyn 

a budou moci vystoupit. Publikum bylo opravdu veliké, ale nervozita na dětech nebyla znát. Pásmo děti zahájily 

tanečkem, potom měl každý připravenou krátkou báseň a v poslední řadě děti zazpívaly známou koledu. Všem se 

vystoupení moc povedlo. Každý dostal sladkou odměnu. Chtěla bych poděkovat všem účinkujícím a také obci 

Kolešovice za velmi příjemnou atmosféru nejen pro účinkující, ale i pro diváky. 

☺ Jako každé úterý tak i 1. 12. jsme společně s předškoláky navštívili tělocvičnu základní školy. Snažíme se zde 

vyzkoušet všechno tělocvičné nářadí i veškeré hry, ať už pohybové nebo míčové. Tentokrát si děti zahrály fotbal.  

☺ Vítejte na palubě naší cestovní kanceláře Mateřské školy Kolešovice. Těmito slovy jsme ve čtvrtek 3. 12. 2015     

v 15:00 přivítali rodiče dětí, které navštěvují MŠ. Letošní besídka byla trochu neobvyklá, celá se nesla v duchu 

"Cesty kolem světa".  S dětmi jsme se mohli podívat do Afriky mezi slony, do Ameriky mezi Indiány, do Grón-

ska mezi Eskymáky a v poslední řadě jsme zavítali zpět 

do České republiky, kde jsme oslavili Vánoce. Všem 

rodičům děkujeme za účast na vánoční besídce. 

☺ I přes zavřená okna mateřské školy jsme slyšeli řinčet 

zvony a řetězy. Děti nehybně seděly a čekaly, co se obje-

ví mezi dveřmi. První viděli masku čerta, která působila 

dost strašidelně. Poté přišel Mikuláš, anděl a zbytek čer-

tů. Mikuláš měl ve své knize napsané hříšníky. Hříšníci 

společně s ostatními dětmi zpívali písničku, kterou si 

připravovali celý týden. V první třídě, kde jsou převážně 

malé děti se ve dveřích objevil první Mikuláš a děti     

společně s p. uč. přednesly básničky. 

☺ Ve středu 10. prosince 2015 se předškoláci  společně         

s paní učitelkou snažili vyrobit krásné vánoční dárečky pro 

své maminky, tatínky, babičky, dědečky. Dárečky děti 

rozdaly svým nejbližším na vánoční besídce. 

☺  Týden od 14. 12. - 18. 12. se nesl v duchu vánočních   

zvyků a obyčejů. Děti měly možnost si vyzkoušet upéct 

cukroví. Peklo se z lineckého těsta, děti si vykrajovaly 

různé tvary, které potom vložily na tácek a donesly domů      

mamince. Jako každý rok i tento předškoláci naší školky 

navštívili první třídu, kde jim jejich kamarádi ukázali, jak 

se naučili číst, psát a počítat. A poslední den tohoto týdne 

děti završily tím, že si společně snědly cukroví a připily si 

na krásné Vánoce. 

☺ 16. 12. 2015 v naší školce proběhl Worshop na téma Vá-

noce. Víte jaké jsou zvyky o Vánocích? Jak vypadaly Vánoce 

za vašich babiček? Jaké mají Vánoce ve světě? Na všechny 

tyto otázky děti dostaly odpovědi. Každý si mohl vyrobit ozdo-

bu andělíčka a sůl do koupele. 

☺ V úterý 12. 1. 2016 to při pohledu z okna konečně vypadalo 

jako zima. I my v naší školce jsme využili toho, že napadl sníh, 

vzali jsme si boby a vyrazili na místní kopec. Děti si bobování 

moc užily a bylo vidět, že je to pro ně zážitek.  

       

       

    Darina Drozdová, učitelka MŠ 



 

 

AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY  

Opravdové poklady našeho kraje.   

Dne 23. listopadu proběhla beseda s panem Romanem 

Hartlem na téma Opravdové poklady našeho kraje.   

Vyprávění se zúčastnili žáci VI. a VII. třídy. Zajímavosti 

o pokladech z našeho kraje byly vhodným doplněním 

učiva dějepisu.     Mgr. Jana Veselá  

 

Filmové představení a burza škol v Rakovníku  

V úterý 24. listopadu ráno vyrazilo třemi autobusy      

133 žáků základní školy do Kulturního centra 

v Rakovníku, kde zhlédli americkou animovanou kome-

dii Mimoni. Vyučování žáků první až sedmé třídy po 

návratu do školy probíhalo podle rozvrhu, žáci osmého a 

devátého ročníku v rakovnickém kulturním centru zůsta-

li, neboť se zde konala burza středních škol, která měla 

za cíl zpřehlednit a ukázat žákům základních škol mož-

nosti středoškolského studia jak v rakovnickém okrese, 

tak i ve vzdálenějších koutech České republiky. 

    Mgr. Eva Chalupová 

Divadelní představení  

8. prosince 2015 k nám, do Kolešovic, přijel pan Stola-

řík s divadelním představením " O líné Čiperce".          

Na pohádku, která byla hraná na sále v místním 

pohostinství, se přišly podívat děti z MŠ a děti z 

prvního stupně ZŠ. Pohádka byla zaměřena  na 

přísloví - bez práce nejsou koláče. Představení 

bylo pěkné, děti byly i s herci zapojeny do příbě-

hu. Už se těšíme na nové představení. 

    Za kolektiv  Mgr. J. Kreislová 

Vánoční výstava  

9. prosince 2015 navštívila II. a IV. třída výstavu 

s vánoční tématikou v Kněževsi. Děti si vše      

nejprve prohlédly a potom si nakoupily věci, které 

se jim líbily. Velký úspěch sklidily cukrářky ze 

střední školy Jesenice. Přímo před očima dětí     

tvořily zvířátka z marcipánové hmoty. Výstava se 

všemlíbila. 

    Mgr. J. Kreislová, Mgr. K. Kolářová  

 

Vánoční besídka a jarmark  

Dne 17. prosince 2015 se jako každým rokem na naší 

škole uskutečnila Vánoční besídka spojená s jarmarkem. 

Zváni byli samozřejmě především rodiny žáků, ale          

i ostatní přátelé školy, kteří velmi snadno a rychle zapl-

nili celou tělocvičnu. Nervozita žáků tak proto často 

velmi rostla, ovšem je nutno podotknout, že naprosto 

zbytečně. Všichni účinkující žáci z celé školy, včetně 

IX. třídy, která celým programem prováděla, měli svá 

vystoupení velmi dobře připravená. Diváci tak shlédli 

recitování básniček, zpěv vánočních koled, tanec i diva-

delní scénky. Program byl letošní rok opravdu pestrý,     

a tak si určitě každý přišel na své. Po všech vystoupe-

ních ještě následoval tradiční jarmark, kde měla každá 

třída svůj stánek s různými vánočními výrobky, které si 

mohl na závěr každý zakoupit. Žáci ve svých stáncích 

prodávali s velkým nadšením a bylo na nich vidět, jakou 

mají z prodeje radost. Celá akce se tedy dle mého názoru 

velmi povedla a myslím, že si ji určitě užili jak účinkují-

cí, tak návštěvníci. Velkou pochvalu tedy určitě zaslouží 

všichni žáci, co měli odvahu a chuť vystupovat, dále 

jejich třídní učitelé za svou trpělivost při přípravě a ná-

cviku a v neposlední řadě také vedení školy, které i přes 

náročné přípravy tuto tradici stále drží a umožňuje tak 

nasát všem zúčastněným tu pravou vánoční atmosféru.  

         Bc. Valentýna Kolocová 

Domov Kolešovice 

V pátek 18. 12. 2015 předaly třídy I., II. a IV. obyvate-

lům  a zaměstnancům Domova Kolešovice přáníčka        

a dárky, které vyrobili všichni žáci ZŠ Kolešovice. Také 

popřáli zaměstnancům Obecního úřadu Kolešovice,   

jídelny, pošty, obchodu COOP a Rakochmelu Kolešovi-

ce. Popřáli všem hodně zdraví a pohody v novém roce 

2016.                Za kolektiv Mgr. K. Kolářová  

 

Setkání u stromečku 

První adventní neděli se občané Kolešovic sešli s dětmi 

mateřské a základní školy u vánočního stromu před 

obecním úřadem, aby ho společně rozsvítili. Krátkým 

vystoupením potěšili přítomné žáci třetí třídy povídáním 

o adventu, vánočními říkadly, koledami a Čertovským 

mariášem. Malé děti si připravily vánoční tancování       

a říkadla. Všem děti popřály krásný adventní čas a poho-

dové vánoční svátky.             J. Poděbradská 

  

 



 

 

Naše starší žákyně vyhrály okresní přebor ve 

florbale. 
Obrovským úspěchem skončil florbalový turnaj              

v Novém Strašecí pro kolešovická starší děvčata, která si 

dokráčela pro vítězství v okresním kole a postoupila do 

kola krajského, které se bude konat 17.12. v Kutné Hoře. 

V turnaji se utkala v základní skupině s II. Základní ško-

lou v Rakovníku a na úvod soutěže jim nadělila předmi-

kulášskou nadílku v podobě šesti golů. V druhém zápase 

porazila naše děvčata Lubnou v poměru 4:0 a postoupila 

do semifinále. Tam narazila na favorita celého turnaje - 

Nové Strašecí, které je již po dlouhou řadu let baš-

tou  dívčího florbalu na okrese. Zápas se pro naše děvča-

ta vyvíjel příznivě a dokonce dvakrát se ujala vedení, 

aby nakonec celé klání skončilo remízou a tak došlo na 

samostatné nájezdy, v kterých naše brankářka Helča 

Seinerová chytla všechny a naší útočnici Petře Boršové 

se povedlo dát gól. Postup do finále si holky určitě    

zasloužily, vzhledem ke svému bojovnému nasazení.    

Ve finále jsme se poměřili se zkušeným týmem III. Zá-

kladní školy v Rakovníku. Kolešovická děvčata prohrá-

vala o jednu branku až do samého závěru, kdy se poved-

la dorážka do branky našemu týmovému benjamínku 

Kátě Veverkové a poslala tak finálový zápas opět do 

rozhodujících samostatných nájezdů. Scénář nájezdů byl 

stejný, jako při semifinále, jen s tím, že vítěznou branku 

vstřelila kapitánka týmu Míša Kališová a udělala tak 

obrovskou radost všem kolešovickým příznivcům.        

Na tomto úspěchu se podílely florbalistky Kolešovic: 

kapitánka Míša Kališová, spolu s ní v obraně nastupova-

la  velmi dobře střílející Terka Nezbedová, v útoku pak 

dravá Petra Boršová a s přehledem hrající Káťa Kovářo-

vá se střídající Káťou Veverkovou. Holkám gratulujeme 

a přejeme jim hodně úspěchů v kole krajském!   

                          

Velký úspěch kolešovického florbalu. 
Poslední týden před vánočními prázdninami skončilo 

krajské kolo ve florbale starších žákyň obrovským úspě-

chem pro kolešovickou školu. Děvčata reprezentující ZŠ 

Kolešovice celý turnaj vyhrála a to neuvěřitelným způ-

sobem, protože se žádnému z přihlášených týmů nepo-

dařilo našim holkám vstřelit gól. Děvčata v Kutné Hoře, 

místě konání turnaje, dokázala navázat na vítěznou vlnu 

z kola okresního a vyhrála všechna utkání, a to i finálo-

vé. Turnaj odehrála v lehce obnovené sestavě, v brance 

vychytala ve všech zápasech „nulu“ Helena Seinerová, 

obranu perfektně odehrála dvojice Tereza Nezbedová     

s Kateřinou Veverkovou. V útoku se prosadila a nejvíce 

branek vstřelila Petra Boršová, hru tvořila Michaela   

Kališová a svým dílem gólů přispěla i Kateřina Kovářo-

vá. Do hry zasáhla a cenné zkušenosti posbírala i střída-

jící Michaela Ferštlová. Vítězstvím v turnaji se děvčata 

probojovala do kvalifikace o celonárodní kolo v Plzni, 

kde jim budeme držet palce!!!     

   Mgr. Ladislav Fukárek  

Den otevřených dveří 
V prvním týdnu v novém kalendářním roce se dne 8.1.2016 konal den otevřených dveří. Rodiče s dětmi se v dopro-

vodu paní ředitelky podívali po celé škole. Několik budoucích prvňáčků se zúčastnilo části vyučování.   

Zápis do 1. třídy                       

15. 1. 2016 proběhl zápis do 1. třídy a bylo přijato 33 žáků a 7 zákonných zástupců požádá o odklad povinné školní 

docházky. 

Kulturní nabídka   

Sbor dobrovolných hasičů Kolešovice 

srdečně zve na 

v sobotu 27.února 2016 od 20 hodin v 

místním pohostinství. 

K tanci hraje Kampánus   Vstupné: 100,- Kč 

 

ČSŽ Kolešovice  pořádá v Kulturním domu Kolešovice 

Neděle 13. března 2016 od 10 hodin  

Vstupné: dospělí: 40,- Kč, děti 20,- Kč .  

Český svaz chovatelů ZO Kolešovice 

pořádá  výstavu králíků, drůbeže, holu-

bů, okrasného ptactva a ostatních   

zvířat  v rámci letošních oslav              

40. výročí založení ZO.  

Výstava se koná v sobotu  

13.února 2016 od 8 do 14 hodin.  

Srdečně všechny zveme !  



 

 

Z činnosti Sboru dobrovolných hasičů 

VÝROČNÍ VALNÁ HROMADA 
     

 V pátek 15. ledna se v místním hostinci konala 

výroční valná hromada Sboru dobrovolných hasičů 

v Kolešovicích. Tradičně byla na programu zpráva   

starosty sboru Václava Svítka o činnosti za uplynulý 

rok, shrnující informace o počtu členů sboru, o výjez-

dech zásahové jednotky, o uspořádaných akcích. Zprá-

vu o činnosti mladých hasičů pak přednesla paní Mar-

cela Holá. Mladých hasičů měl náš kolektiv v minulém 

roce 27, sešli se na 28 schůzkách, zúčastnili se celkem 

sedmi soutěží, třikrát předvedli kulturní program a strá-

vili několik dnů na hasičském soustředění ve Vojtově 

mlýně. Následovala zpráva pokladníka Petra Křížka     

o hospodaření sboru. Jako každý rok zpestřilo program 

schůze vystoupení mladých hasičů. Kluci, rozdělení do 

skupinek recitovali básně o hasičích a jejich práci. Děv-

čata předvedla krátké taneční vystoupení s pompony.  

Dalším bodem programu bylo udělení ocenění členům 

sboru – medaili za věrnost (10 let) obdržely Markéta 

Holá a Michaela Viktorová. Přítomné pozdravili zá-

stupci z okolních sborů – z Chrášťan, Kolešova, Kně-

ževsi a Přílep. 

V diskusi se probírala otázka „zbytečných“ 

výjezdů dobrovolných hasičů a práce jednotky požární 

ochrany vůbec. Vystoupil také vedoucí rady velitelů 

okresního sdružení pan Ladislav Dvořák, který poděko-

val sboru především za práci s mládeží a za práci jed-

notky a předal sboru poděkování za uspořádání             

I. kola hry Plamen. Ve svém vystoupení podpořil práci 

hasičů také starosta obce Martin Dvořák a přislíbil    

pokračování spolupráce. Na výbornou spolupráci          

a podporu obce jsme hrdí a děkujeme za ni. 

1.1. Požár stromu – park Kolešovice 

7.2. Požár haly zemědělského družstva – Svojetín 

1.4. Požár trávy – Kolešov 

30.5. Technická pomoc (odchyt krávy) – Hokov 

20.6. Požár balíku slámy – Děkov 

26.7. Požár polního porostu a lesa – Oráčov 

3.8. Požár lesa – Olešná/Chrášťany 

7.8. Únik nebezpečných látek (oleje) – Oráčov 

14. 8. Požár trávy – Kolešovice (Keblany) 

16.8. Technická pomoc (čerpání vody) Rakovník – Rabasova, Sportovní, II. ZŠ 

7. 10. Požár garáže – Nová Ves 

12. 11. Požár kamionu – Hořesedly 

SEZNAM VÝJEZDŮ JEDNOTKY ZA ROK 

2015 

za SDH Jaroslava Čečrdlová 



 

 

Stalo se v Domově ... 

Přestože již máme rok 2016, dovolte mi zastavit se       

a vzpomínat na adventní období roku předešlého, které 

se pro naše uživatele neslo přes občasné mráčky ve 

znamení pohody a klidu. 

I když není den svatého Martina součástí adventního 

období, v Domově Advent právě tímto svátkem již 

tradičně vítáme. Ani tento rok jsme tradici neporušili. 

Při zvuku oblíbené heligonky pana Honzy Kubíka        

a sklenkou mladého svatomartinského vína jsme vkro-

čili do pro mnohé nejkrásnějšího období v roce. 

Ten pravý adventní čas jsme začali odpočítávat          

30. listopadu, kdy jsme si připomněli význam svátků, 

jejich historii ve světě a samozřejmě zazpívali nejzná-

mější české koledy. 

Mikuláš pak v našem Domově naděloval hned několi-

krát. Při čertovském bingu byly rozdány krásné ceny, 

mikulášské menu překvapilo například výbornými 

čertovskými placičkami. Každý uživatel dostal navíc 

balíček s tradičními pochutinami. 

A protože se nám nechtělo zůstávat jen doma, vyrazili 

jsme nasát vánoční atmosféru na adventní trh 

v Kněževsi a na Hamouzův statek ve Zbečně. 

Společné vánoční pečení jen dokreslilo celkovou            

poklidnou vánoční atmosféru v Domově. 

Vánoční svátky jsme pone-

chali uživatelům jako čas 

pro setkávání s rodinami 

návštěvami v jejich domo-

vech i v našem Domově 

Kolešovice.  

Chtěla bych tímto poděko-

vat všem zaměstnancům   

Domova Kolešovice za 

jejich nelehkou práci.  

Dále děkuji dobrovolní-

kům za čas, jež našim uži-

vatelům dobrovolně a bez 

nároku na finanční odmě-

nu    věnují. 

A co nás čeká? 

18. 2. 2016                              

Kloboukový ples pořádaný společně s obcí Kolešovice 

a ČSŽ Kolešovice se bude konat v místním kulturním 

domě. Srdečně zveme také veřejnost. 

Duben 2016                 

Den zdraví - zdravá chůze po okolí Kolešovic.           

Na konci čeká na každého účastníka zdarma měření 

tlaku, cukru, BMI a tuku + odměna.  

Akce je určena pro uživatele Domova Kolešovice    

i pro veřejnost.  

 

                     za Domov Kolešovice, Bc. Martina Hejdová  

https://www.email.cz/download/i/iRsgo4nOf9L6j4aZoSXQRSoBIMHuEnHsfrJ8tHXa_YSjpG5dAqmbcWCXKhlsIzalSa9CMbc/foto upraven%C3%A9 2IMG_1342.JPG
https://www.email.cz/download/i/Hl5C1_Teb6BKsWJ7cDOMef7NVBV5ytrptN5C5xtPTbvjN-GXXp1XPRTL3k0gV-rZHeP2ZQs/foto upraven%C3%A9 2IMG_1331.JPG


 

 

Společenská kronika   

ŽIVOTNÍ JUBILEUM V LEDNU A ÚNORU LETOŠNÍHO ROKU OSLAVÍ  

J i ř i n a  K u č e r o v á                

E m i l  S c h i e r l                   

J i n d ř i c h  T i c h a i              

J a n  P a v l i k                    

L u d m i l a  L i l l o v á              

M i l a n  Č e r n o h o r s k ý    

 

 

  M a r i e  M a t ě j k o v á   

K a t a r í n a  F o l b r o v á  

  PŘEJEME PEVNÉ ZDRAVÍ A POHODU DO DALŠÍCH LET 

      * gratulujeme občanům ve věku 70, 75, 80 let  a po 80 roce každý rok  

VÍTÁME NOVÉ OBČÁNKY MEZI OBYVATELE NAŠÍ OBCE 

 Jana Šarišsk á           *  15. prosince 2015  

  

  JANIČCE  PŘEJEME KRÁSNÝ A SPOKOJENÝ ŽIVOT.                                      

 ŠŤASTNÝM RODIČŮM BLAHOPŘEJEME !  

Počasí v obci. Jak bylo ? 

L I S T O P A D  

T EP L O TY V L I S TOP AD U   [ ° C]  
SR Á ŽK Y V L I S TOP A DU 

[ l / m 2 ]  

rok Max. datum Min. datum průměr celkové Max. Datum 

2013 16,5 08.11.2013 - 8,0 27.11.2013 4,27 27,5 12,0 11.11.2013 

2014 14,5 01.11.2014 0,5 28.11.2014 5,96 22,0 19,0 18.11.2014 

2015 18,0 07.11.2015 - 5,5 24.11.2015 6,16 43,0 15,0 20.11.2015 

P R O S I N E C     

T EP L O TY V PRO S I N CI  [ °C]  
SR Á ŽK Y V  PRO S IN C I 

[ l / m 2 ]  

rok Max. Datum Min. Datum průměr celkové Max. datum 

2013 9,0 23.12.2013 - 6,5 31.12.2013 0,94 5,0 2,0 06.12.2013 

2014 12,0 19.12.2014 - 10,5 30.12.2014 2,38 28,0 12,0 02.12.2014 

2015 13,0 26.12.2015 - 7,0 31.12.2015 4,67 16,5 6,5 12.12.2015 

tisk Kolešovické  l i s ty  vydává obec Kolešovice. Počet výtisků  120 ks.                                                                                                       

Vy davatel :   obec Kolešovice, 270 02 Kolešovice č.p. 212  – telefon: 313 582 296, IČ 00243884,  www.kolesovice.cz                                                

Evidenční číslo periodického tisku: MK ČR E 18577. Texty neprošly jazykovou úpravou.                                                                             

Adresa pro zasí lání  pří spěv ků a  inzerátů : obec@kolesovice.cz / Uzávěrka pří št ího č ís la : 20.03.2016 

Redakce Kolešovických listů se omlouvá za chybu panu Antonínu Slabému a dodatečně mu 

gratuluje k životnímu jubileu, které oslavil v listopadu loňského roku. 

http://www.kolesovice.cz/
mailto:obec@kolesovice.cz

